



CHAPITRE 50

CHAPTER 50

Loi relative au mode d'enregistrement de certains documents

An Act respecting the mode of registration of certain documents

[Sanctionnée le 28 mars 1946]

[Assented to, the 28th of March, 1946]

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement du Conseil législatif et de l'Assemblée législative de Québec, décrète ce qui suit:

HIS MAJESTY, with the advice and consent of the Legislative Council and of the Legislative Assembly of Quebec, enacts as follows:

S.R.,
c. 280,
a. 24, am.

1. L'article 24 de la Loi des pouvoirs spéciaux de certaines corporations (Statuts refondus, 1941, chapitre 280) est modifié en remplaçant les sixième et septième alinéas par le suivant:

Trans-
cription.

"Ledit bordereau est transcrit dans le registre de transcription prévu au paragraphe 4 de l'article 2161 du Code civil."

S.R.,
c. 217,
a. 18, am.

2. L'article 18 de la Loi des dettes et des emprunts municipaux (Statuts refondus, 1941, chapitre 217) est modifié en remplaçant, dans les quatrième et cinquième lignes, les mots "un livre destiné à cette fin" par les mots "le registre de transcription prévu au paragraphe 4 de l'article 2161 du Code civil".

S.R.,
c. 113,
a. 33, am.

3. L'article 33 de la Loi du crédit agricole du Québec (Statuts refondus, 1941, chapitre 113) est modifié en remplaçant le dernier alinéa par le suivant:

Trans-
cription.

"Ce bordereau est transcrit dans le registre de transcription prévu au paragraphe 4 de l'article 2161 du Code civil".

C.M.,
a. 276, am.

4. L'article 776 du Code municipal est modifié en remplaçant dans les troisième

1. Section 24 of the Special Corporate Powers Act (Revised Statutes, 1941, chapter 280) is amended by replacing the sixth and seventh paragraphs thereof by the following:

Trans-
cription.

"The said memorial shall be transcribed in the transcription register provided for in paragraph 4 of Article 2161 of the Civil Code."

2. Section 18 of the Municipal Debt and Loan Act (Revised Statutes, 1941, chapter 217) is amended by replacing, in the fifth line thereof the words "a book provided for that purpose" by the words "the transcription register provided for in paragraph 4 of Article 2161 of the Civil Code".

3. Section 33 of the Quebec Farm Credit Act (Revised Statutes, 1941, chapter 113) is amended by replacing the last paragraph thereof by the following:

Trans-
cription.

"The said memorial shall be transcribed in the transcription register provided for in paragraph 4 of Article 2161 of the Civil Code".

4. Article 776 of the Municipal Code is amended by replacing the words "a

et quatrième lignes, les mots "un livre tenu à cet effet" par les mots "le registre de transcription prévu au paragraphe 4 de l'article 2161 du Code civil".

book kept for that purpose", in the third and fourth lines thereof, by the words "the transcription register provided for in paragraph 4 of Article 2161 of the Civil Code".

Entrée en vigueur. **5.** La présente loi entrera en vigueur le jour de sa sanction.

5. This act shall come into force on the day of its sanction. Coming into force.